

证券代码:688788 证券简称:科思科技 深圳市科思科技股份有限公司 2022年第一季度报告

Table with 3 columns: Item, This Report Period, and Change from Last Period. Rows include Revenue, Net Profit, etc.

Table with 3 columns: Item, This Report Period, and Explanation. Rows include Non-current asset disposal, R&D expenses, etc.

Table with 3 columns: Item, Change Ratio (%), and Main Reason. Rows include Revenue, Net Profit, etc.

Table with 3 columns: Report Period, Total Number of Shares, and Total Number of Shares Held by Top 10. Rows include Report Period, Total Number of Shares, etc.

Table with 3 columns: Shareholder Name, Shareholder Type, and Shareholding Ratio. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

合并现金流量表 2022年1-3月 编制单位:深圳市科思科技股份有限公司

Table with 3 columns: Item, 2022年1-3月, and 2021年1-3月. Rows include Operating activities, Investing activities, etc.

Table with 3 columns: Item, 2022年3月31日, and 2021年12月31日. Rows include Balance sheet items like Cash, Receivables, etc.

Table with 3 columns: Item, 2022年1-3月, and 2021年1-3月. Rows include Cash flow items like Cash from operations, etc.

Table with 3 columns: Item, 2022年1-3月, and 2021年1-3月. Rows include Cash flow items like Cash from operations, etc.

Table with 3 columns: Item, 2022年1-3月, and 2021年1-3月. Rows include Cash flow items like Cash from operations, etc.

关于续聘2022年度审计机构的公告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

立信会计师事务所(特殊普通合伙)由我会计泰斗潘序伦博士于1927年在上海创办,1960年复办,2010年成为全国首家成功改制为特殊普通合伙制会计师事务所。

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

关于续聘2022年度审计机构的公告

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏,并对其内容的真实性、准确性和完整性依法承担法律责任。

立信会计师事务所(特殊普通合伙)由我会计泰斗潘序伦博士于1927年在上海创办,1960年复办,2010年成为全国首家成功改制为特殊普通合伙制会计师事务所。

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.

Table with 3 columns: Name, Term, and Status. Rows include 刘建德, 梁建雄, etc.